

THE SIGNATURE
TOURS

7D5N Top-Notch
顶级北京 BEIJING

Beijing | Miyun | Yanqing
北京 | 密云 | 延庆



NO SHOPPING STOP, NO OPTIONAL,
NO SELLING IN COACH



Great Wall Of China
万里长城

thesignaturetours.com

TC • 7SCPX



By The Signature Tours 带您无限探索 Travel Designer Team 中华魅力风情



Dear Valued Guest,

Top-Notch Beijing: An Extraordinary Journey Through History and Culture

As travel designers, we constantly seek innovative and profound ways to showcase the essence of a destination. Beijing, a city with history spanning millennia, combines awe-inspiring historical landmarks with the vibrant energy of a modern metropolis, offering us endless inspiration. With this in mind, we have meticulously crafted "Top-Notch Beijing" to help you experience the capital's extraordinary charm from a fresh perspective.

"Top-Notch Beijing" is more than a journey, it is a cultural and spiritual awakening. From climbing the majestic Great Wall to marveling at the stunning confluence of past and present, to wandering through ancient water towns steeped in timeless charm, embracing their serenity and tranquility—every detail is thoughtfully designed to provide an unforgettable experience.

This time, let us step into Top-Notch Beijing together, walking through the depths of history, feeling the pulse of culture, and discovering the countless surprises and possibilities that this magnificent city holds.

亲爱的旅客，

顶级北京：一场穿越历史与文化的非凡旅程

作为旅游设计师，我们常常思考如何用创新和深度的方式将目的地的精华呈现给游客。北京，这座跨越千年的古都，既有巍峨壮丽的历史遗迹，也有现代都市的璀璨风采，为我们提供了无限灵感。因此，我们倾力打造了“顶级北京”，希望带领大家从全新的视角，领略这座首都的非凡魅力。

“顶级北京”不仅是一场旅行，更是一场文化与心灵的洗礼。从攀登雄伟的长城，俯瞰古今交汇的壮丽山河；到徜徉古韵悠长的水镇，感受岁月静好的恬淡与宁静；每一个环节都匠心独运，只为带来难忘的体验。

这一次，让我们一起走进顶级北京，用双脚丈量历史的厚重，用心触摸文化的脉搏，去发现这座城市更多未知的惊喜与可能。

Travel Designer :
旅游设计师

HH



Tiananmen Square
天安门广场



Map 地图





Qianmen Street
前门大街

7D 5N

TOP-NOTCH BEIJING

BEIJING | MIYUN | YANQING

DAY 01 KUL ✈️ BEIJING

(MOB)

DAY 02 BEIJING

(HB/LL/LD)



• **Temple of Heaven (Headphones Included):** A national 5A-level tourist attraction where Ming and Qing emperors held heavenly rituals. Admire iconic landmarks like **the Hall of Prayer for Good Harvests, the Echo Wall, and the Circular Mound Altar.**

• **Special Experience:** Take a leisurely **rickshaw ride** through the ancient alleys of Beijing, experiencing the authentic local culture and savoring the unique charm of everyday life. ****Two people per rickshaw, approximately 15 minutes**

• **Shichahai Scenic Area:** A national 4A-level tourist attraction, known as one of the "five most beautiful urban areas in China".

• **Yandaixie Street:** A vibrant blend of Beijing charm, culture, and cuisine—a must-visit spot!

- If arriving in Beijing in the morning, enjoy breakfast at five-star hotel.
- If arriving in Beijing at night, head to hotel for a good rest.

DAY 03 BEIJING

(HB/LL/LD)



• **Tiananmen Square:** Located in the heart of Beijing, it is the largest square in the world's famous cities.

• **Forbidden City (Shuttle Service at Shenwu Gate + Headphones Included):** The imperial palace of the Ming and Qing Dynasties in China.

****If closed, replaced with either the Prince Gong's Mansion or Yonghe Temple, along with a panoramic view of Forbidden City from Jingshan Park.**



• **Experience the Four Fundamental Skills:** Singing, Reciting, Acting, and Fighting, and draw patterns on the prepared Peking Opera face masks.

• **Wang Fu Jing Street and He Ping Guo Ju:** Beijing's most famous commercial area, attracting people with its enduring cultural atmosphere.

DAY 04 BEIJING - 140KM - MIYUN

(HB/LD)



• **Gubei Water Town (Buggy Car Ride Included):** Riyuedao Square, Yongshun Dyeing House, Sima Xiaoshao Distillery, Baqi Hall, Zhenyuan Escort.



• **Special Experience:** As night falls, take the **round-trip cable car** to the majestic **Simatai Great Wall**, where you can admire the stunning view of the Great Wall illuminated under the night sky. ****Winter temperatures are lower**

• **Special Gift:** Taste the heartwarming and stomach-warming specialty snack of Gubei Water Town — **Roast Pear.**

• **Night viewing of Water Dance Light Show & Drone Performance:** The Great Wall's beauty and the lights of technology present a stunning visual experience.

****Subject to weather condition**



Summer Palace
颐和园

DAY 05 MIYUN - 110KM - YANQING

(HB/LL/LD)



• Enjoy a leisurely morning in Gubei Water Town, strolling and capturing beautiful moments.

• **Badaling ShuiGuan Original Great Wall:** A national 4A-level tourist attraction, famous for its unique design across the waterway, which preserves the original style of the Great Wall of the Ming Dynasty.

DAY 06 YANQING - 60KM - BEIJING

(HB/LL/LD)



• **Summer Palace (Headphones Included):** Surrounded by natural landscapes and perfectly integrated with the grandeur of imperial palace architecture, stands as a UNESCO World Heritage site.

• **Qianmen Street and Xianyukou Food Street:** Historic commercial streets where you get to appreciate the architectural charm of old Beijing and enjoy authentic local snacks and traditional cuisine.

• **Special Experience:** Taste Beijing's "Earth Coffee" - **Old Beijing DouZhi.**



• Enjoy **"Singing Bowl Therapy" Sound Spa** in a quiet and cozy space, deeply relaxing your body and mind during your journey.

• Savor the exquisitely presented traditional Chinese afternoon tea.

DAY 07 BEIJING ✈️ KUALA LUMPUR

(HB)

Meal Codes:

*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/LL=Local Lunch/LD=Local Dinner



Exclusive Arrangement

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.



Yandaixie Street
烟袋斜街



Shichahai Scenic Area
什刹海风景区

7天 5晚

顶级北京

北京 | 密云 | 延庆

第01天 吉隆坡 ✈️ 北京

(机上用餐)

第02天 北京

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 天坛公园(含耳麦):** 国家5A级旅游景区, 参观明清两代皇帝祭天之所, 欣赏天坛内的核心建筑 — 祈年殿, 回音壁, 圆丘坛。
- 特色体验:** 乘坐人力三轮车悠然穿行于北京古老胡同, 感受地道京味儿文化, 细品百姓生活的独特韵味。 **两人一辆, 约15分钟
- 什刹海风景区:** 中国4A级旅游景区, 素有“中国最美的五大城区”之一的美誉。
- 烟袋斜街:** 感受浓郁京味, 这里融汇文化魅力与美食, 是北京必逛之地!

- 若早上抵达北京, 将前往星级酒店享用早餐。
- 若晚上抵达北京, 将直接前往酒店入住休息。

第03天 北京

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 天安门广场:** 位于北京市中心, 是世界著名城市中最大的广场。
- 故宫(含神武门摆渡车+耳麦):** 旧称紫禁城, 是中国明清两代的皇家宫殿。
**如参观期间关闭, 将替换成恭王府或雍和宫+景山公园俯瞰故宫全景
- 特色体验:** 体验京剧四功, 唱、念、做、打, 并在准备好的食谱上绘制图案。
- 王府井大街、和平菓局:** 北京最有名的商业区, 吸引人的是它经久不息的文化气息。

第04天 北京 - 140KM - 密云

(酒店早餐/道地晚餐)

- 古北水镇(含电瓶车):** 日月岛广场、永顺染坊、司马小烧作坊、八旗会馆、震远镖局。
- 特色体验:** 在夜幕降临之际, 搭乘往返缆车前往雄伟的司马台长城, 欣赏长城在夜色中点亮的壮丽景观。 **冬日气温较低
- 特别赠送:** 品尝暖心暖胃的古北水镇特色小吃 - 烤梨。
- 夜观长城音乐水舞秀 & 无人机表演:** 长城壮丽与科技之光交相辉映, 呈现出一场震撼心灵的视觉盛宴。 **根据天气原因而议

第05天 密云 - 110KM - 延庆

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)



- 享受古北水镇悠闲的早晨, 漫步拍照, 捕捉美好瞬间。
- **八达岭水关长城:** 国家4A级旅游景区, 因跨越水道的独特设计闻名, 保留了明代长城的原始风貌。

第06天 延庆 - 60KM - 北京

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)



- **颐和园(含耳麦):** 自然山水环绕, 与皇家气派的宫苑建筑完美结合, 亦为世界文化遗产。
- **前门大街、鲜鱼口美食街:** 历史悠久的商业街, 既可欣赏老北京的建筑风情, 又是品尝地道北京小吃和传统美食的好去处。
- **特色体验:** 品尝北京“土咖啡” - 老北京豆汁
- 在静谧温馨的空间中, 体验颂钵声音SPA, 深度放松身心, 尽享旅途中的惬意时光。
- 品味精心呈现的传统中国下午茶。

第07天 北京 ✈️ 吉隆坡

(酒店早餐)

免责声明:

行程次序以当地旅行社安排为准。行程, 膳食, 住宿, 交通等可能会因不可抗力因素而更动, 恕不另行通知。



Forbidden City
故宫紫禁城

Must See Attractions



经典地标 深入探索

Carefree
悠游

Enjoy relaxation, truly appreciate the world
享受放松 感慨世界美好

Capture
收获

The color & essence of each journey
旅途中的色彩和精髓

Cozy
温馨

Vibes to create joyful moment together
共创愉悦片刻

双长城 辉映 跨越历史的雄伟与壮丽 Double Great Wall: A Majestic and Grand Journey Through History



夜游司马台长城

Simatai Great Wall Night Tour

**冬日气温较低 Cooler temperatures in Winter

As night falls, take the cable car to the majestic Simatai Great Wall and enjoy the stunning view. This unique experience allows you to reach the Great Wall effortlessly, avoiding the need to climb.

在夜色渐浓时，乘坐缆车前往雄伟的司马台长城，欣赏长城在夜色中点亮的壮丽景观，这段旅程为游客提供了与日常不同的体验。乘坐缆车可以轻松登上长城，避免了攀登的劳累。



八达岭水关长城 

Badaling ShuiGuan Original Great Wall

It offers a stunning visual impact with its steep slopes and towering watchtowers. Visitors can hike along the ancient path, experience the perfect blend of nature and history. It is an ideal destination for history and nature enthusiasts.

它以险峻的坡度和屹立的瞭望塔给人震撼的视觉冲击。游客可沿古道徒步，感受自然与历史的完美融合，是历史与自然爱好者的理想目的地。



王府井大街 

Wang Fu Jing Street

The heart of Beijing is a place that carries both historical heritage and modern vitality, embodying a seamless blend of the ancient and the contemporary.

北京的心脏地带，是一个既承载历史又焕发发现代活力的地方，展现出古与今巧妙融合的气质。

古北水镇 Gubei Water Town

UNLIMITED ACCESS
TICKET 无限通票

Located at the foot of the Simatai Great Wall, nestled between mountains and water, Gubei Water Town preserves rich traditional culture and natural landscapes, making it a perfect blend of modernity and history, and a must-visit tourist destination.

坐落在司马台长城脚下，依山傍水，保留了浓厚的传统文化和自然景观，是现代与历史完美融合的旅游胜地。



天坛公园

Temple of Heaven

A sacred place where ancient Chinese emperors prayed to heaven for a good harvest and peace of mind.

中国古代皇帝祭天祈求丰收与国泰民安的圣地。



独家
EXCLUSIVE

京剧体验

Peking Opera Experience

A cultural journey to deeply experience the charm of Peking Opera, explore its four fundamental skills, and savor the unique allure of this ancient art form.

一场深度领略京剧艺术魅力的文化之旅，体验戏曲四大基本功，感受这门古老艺术的独特风采。



独家
EXCLUSIVE

旅游“心”体验

Travel "Heart" Experience

价值高达
RMB 388

Relax in the calming sound of the singing bowl, feeling peace from within. Quiet the noise in your mind and enjoy a sound spa for your body and soul. Return to your inner self and reconnect with the truest version of yourself.

在颂钵沉稳的音波中沐浴，感受由内而外的放松。暂时关闭脑海中的杂音，享受身心灵的音波SPA，回归内心，重新与最真实的自己连接。

舒缓情绪 静心减压 深度缓解疲劳
深度身心平衡音疗

Taste Indulge

味蕾



First-Grade Chinese Banquet 御仙都中华一品宴

- A grand royal culinary show, set in the Yuxian Du Royal Cuisine Museum, recreates the grandeur of the Qing Dynasty's royal banquets. Enjoy five performances and savor eleven royal dishes. With majestic scenes, legendary dishes, stunning performances, and interactive experiences, it's a unique chance to immerse yourself in China's traditional culinary culture.
- 大型皇家美食体验剧，以皇家膳食文化为背景，以御膳制作技艺为真传，以御仙都·皇家菜博物馆为平台，再现当年清崇庆太后圣寿宴盛况。届时，您可欣赏五场精彩节目，同步品尝十一道皇家名馐。霸气的宴席场面，传奇的菜点故事，惊艳的乐舞影视，美妙的互动体验，让您颇感“历史回到现实、非遗活在当下”，置身这场中华传统饮食文化饕餮盛宴实乃三生有幸。



Tidu Peking Duck 提督烤鸭

- The authentic taste of Beijing cuisine with unique flavors, each dish is a true classic, with rich sauces complementing tender ingredients, making it highly popular, every bite leaves you craving for more, truly unforgettable!
- 心传承京菜原汁原味，口感独特，每一道菜品都经典十足，浓郁的料汁与鲜嫩食材相得益彰，备受欢迎，每一口都令人回味无穷，令人上瘾！



Huā Kāi Sù Shí 花开素食

- Each dish is crafted using natural ingredients, blending traditional and modern cooking techniques. This preserves the purity of vegetarian cuisine while delivering a visually stunning and flavorful experience.
- 为每道菜肴都精选天然食材，采用传统与现代相结合的烹饪技艺，既保留了素食的纯粹，又不失色香味俱全的美感。

Days 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐
1	机上用餐 Meal on board	-	-
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	天坛福宴 120 Imperial Cuisine of the Temple of Heaven	黑珍珠指南餐厅 350 Black Pearl Guide Restaurant
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	四川风味 80 Sichuan Cuisine	海底捞火锅 150 Haidilao
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	自理 Own Arrangement	水镇风味 150 Shui Zhen Cuisine
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	司马缸风味 100 Simagang Cuisine	长城脚下私房菜 150 Private Kitchen Dishes
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	御仙都中华一品宴 (贵宾位) 698 First-Grade Chinese Banquet (VIP seat)	米其林指南素食 120 Michelin Guide Vegetarian
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on board	-

Remarks/备注:

All pictures in brochure are for illustration purpose only/行程上的图片仅供参考

** MEAL COST - RMB / 餐标 - 人民币 **



Accommodation 旅宿

☆☆☆☆☆

Embark on a complete journey at 5-star hotel, offering a quality & comfortable stay.
全程安排五星级酒店, 让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。



Commune by the Great Wall



Commune by the Great Wall



Hualuxe Beijing Xinan by IHG

STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
2 Nights	Beijing	Hualuxe Beijing Xinan / Doubletree By Hilton Beijing East Third Ring Road	☆☆☆☆☆
1 Night	Miyun	Gubei Hot Spring Resort / Gubei Water Town Hotel	☆☆☆☆☆
1 Night	Yanqing	Commune by the Great Wall, in the Unbound Collection by Hyatt or similar	☆☆☆☆☆
1 Night	Beijing	Mumian Beijing Daxing International Airport or similar	☆☆☆☆☆



Gubei Hot Spring Resort



Mumian Beijing Daxing International Airport



Gubei Hot Spring Resort

THE SIGNATURE TOURS

Sister Brand of

Travel Partner:

thesignaturetours

The Signature Tours 卓越旅程

The Signature Tours